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Απάντηση στις ανυπόστατες συκοφαντίες για το 
Κέντρο Υγείας Αγίου Όρους
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

Ταυτόχρονα με την είδηση της έγκρισης, από το Δ.Σ. του Νοσοκομείου Πολυγύρου, 
της ανέγερσης Κέντρου Υγείας στο Άγιο Όρος κυκλοφόρησαν και κάποιες 
δηλώσεις του Προέδρου της Ομοσπονδίας Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών 
Ελλάδας, οι οποίες θα προκαλούσαν απλά θυμιδία αν δεν λάμβαναν τόση 
δημοσιότητα γιατί ως γνωστό το Άγιο Όρος «πουλάει». Δυστυχώς στο ολίσθημα 
να ασπασθεί αυτά τα συκοφαντικά ψεύδη υπέπεσε και η έγκριτη εφημερίδα 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ, στο χθεσινό της φύλλο.

/var/www/staging.diakonima.gr/cat=54
http://agioritikesmnimes.pblogs.gr/files/f/419395-15.jpg


Σαν γνώστης κάποιων πραγμάτων του Αγίου Όρους γενικότερα, αλλά και της 
λειτουργίας του Κέντρου Υγείας Αγίου Όρους, ειδικότερα, με μεγάλη μου έκπληξη 
διάβασα την «ανακοίνωση» του Προέδρου της Ομοσπονδίας Ενώσεων 
Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) Δημήτρη Βαρνάβα, ιατρού 
Οφθαλμιάτρου του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκιδικής, στο οποίο υπάγεται 
διοικητικά και το Κέντρο Υγείας Αγίου Όρους, ο οποίος ούτε λίγο, ούτε πολύ, ζητά 
να μην ανεγερθεί κτίριο Κέντρου Υγείας στο Άγιον Όρος, θεωρώντας ότι το ήδη 
υπάρχον κτίριο είναι «ικανοποιητικό», και δεν χρειάζεται να ικανοποιηθεί «εν τω 
άμα και το θάμα'», «η απληστία» των μοναχών του Αγίου Όρους, με «απίθανα 
πράγματα», όπως «νέο πολυτελές κτίριο και την προμήθεια ανάλογου εξοπλισμού» 
για το Κέντρο Υγείας Αγίου Όρους, «το οποίο κατά μετριοπαθείς υπολογισμούς θα 
κοστίσει περί τα 6.000.000 ευρώ», θεωρεί ότι το Κέντρο Υγείας Αγίου Όρους είναι 
αυτή τη στιγμή «στελεχωμένο και κτιριακά ικανοποιητικό» και καταλήγει 
λέγοντας ότι «Εάν οι μοναχοί επιθυμούν πολυτελή κτίρια, ας αναλάβουν εξ ιδίων 
και τις δαπάνες για την ανέγερση, τον εξοπλισμό και τη στελέχωσή τους». 
(περισσότερα…)
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